
Την  είσοδο  μεγαλύτερου
αριθμού δημοσιογράφων και την
αλλαγή της αίθουσας στη δίκη
Λιγνάδη ζητεί η Ένωση

Δ Ε Λ Τ Ι Ο    Τ Υ Π Ο Υ

Την είσοδο μεγαλύτερου αριθμού δημοσιογράφων και την αλλαγή
της αίθουσας, όπου διεξάγεται η δίκη της υπόθεσης Λιγνάδη,
ζητεί με επιστολή του  από την Πρόεδρο Πρωτοδικών και τον
Πρόεδρο της Ένωσης Δικαστών και Εισαγγελέων, το Διοικητικό
Συμβούλιο της ΕΣΗΕΑ. Δεν είναι η πρώτη φορά που αποστέλλεται
παρόμοιο αίτημα, προκειμένου να διασφαλιστεί η δημοσιότητα σε
δίκες με αυξημένο ενδιαφέρον.

Το πλήρες κείμενο της επιστολής έχει ως εξής:

«Κυρία Πρόεδρε,

Κύριε Πρόεδρε,

 Είναι η πολλοστή φορά που παρίσταται ανάγκη να απευθυνθεί σε
εσάς  το  Διοικητικό  Συμβούλιο  της  ΕΣΗΕΑ  προκειμένου  να
συμβάλλετε στην διασφάλιση της δημοσιότητας σε δίκες, ειδικά
σε εκείνες που έχουν αυξημένο ενδιαφέρον όπως η δίκη Λιγνάδη
κατά  την  οποία  παρουσιάστηκαν  εκ  νέου  προβλήματα  με  τον
εξαιρετικά  περιορισμένο  αριθμό  δημοσιογράφων  στους  οποίους
επετράπη τελικά να παρακολουθήσουν τη διαδικασία.

Τα μέτρα για τον περιορισμό της πανδημίας είναι σεβαστά και
γι’ αυτό η λύση που έχουμε προτείνει και στο παρελθόν, με
αφορμή άλλες δίκες αυξημένου ενδιαφέροντος, είναι η επιλογή
μεγαλύτερων αιθουσών. Αυτό ισχύει όχι μόνο για την τρέχουσα
δίκη Λιγνάδη για την οποία ζητούμε να επιτραπεί η είσοδος σε
μεγαλύτερο αριθμό δημοσιογράφων, αλλά και για άλλες σημαντικές
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δίκες που ξεκινούν τις επόμενες ημέρες.

Είναι  καθήκον  όλων  μας  να  προστατεύσουμε  το  δικαίωμα  των
πολιτών στην ενημέρωση, αλλά και των δημοσιογράφων, οι οποίοι
προσπαθούν  να  κάνουν  τη  δουλειά  τους  κάτω  από  αυτές  τις
αντίξοες συνθήκες, με τον καλύτερο δυνατό τρόπο.

Με τιμή

Για το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΣΗΕΑ

      Η Πρόεδρος                                   
                   Ο Γενικός Γραμματέας»

ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ


